
خارج از محدوده…….
گربه و پلنگ

دوستی به من گفت: بابا چقدر به این مدیران ورزشی گیر می دهید؟
شما ها کار و زندگی ندارید؟ اصلا به ما و شما چه ربطی داره که چه
کسی را می خواهند در ورزش به کار بگیرند؟ بگذار راحت باشند چرا
که برخی ها علاقه مندند در ورزش باشند و عده ای دیگر با پست دادن

می خواهند آن ها را نمک گیر بکنند.
یکی از رؤسای هیأت های ورزشی گفته بود: اگه پلنگ هم بگیریم ، باز
خواهند گفت گربه است. نه نه مرده راست هم می گوید به من و تو چه
ارتباطی دارد شاید آقایون بخواهند پوست گربه را خال خالی بکنند و

به جای پلنگ بفروشند.
فشار خون

در روزها و هفته های اخیر به خاطر تیم فوتبال شهرداری خون برخی
ها بدجوری بالا رفته است.

وقتی علاقه مندان به تیم بی تفاوتی خیلی ها را می بینند با بالا
رفتن فشار، زورشان به میهمانان می رسد و آن ها را از برخی حرف ها

و محبت ها و اصطلاحات سیراب می کنند.
آخه کسی نیست به این آقایان بگوید زورتان به خودی ها نمی رسد ،
می خواهید کاسه کوزه ها را سر دیگران بشکنید. خیالتان راحت اگر
سکته هم بکنید و جنازه تان از ورزشگاه مدرن و فوق آماده اردبیل

تشییع شود وضع تیم محبوب شما بهبود یافتنی نبوده و نخواهد بود.
کاشت درخت

در هفته جوان کاشت نهال در محوطه ورزشگاه علی دائی کار خوبی بود.
جمعی از مسئولین آمدند و درختی کاشتند و عکسی به یادگار گرفتند و

فضای مجازی را با خبر آن به تسخیر درآوردند.
تا این نهال ها به بار بنشینند امیدواریم که مشابه چنین گردهمایی
و جشنواره عکس های یادگاری برای خود ورزشگاه و حال و روز آن نیز

انجام شود.
قول می دهیم در چنین روزی عکس های مختلف از زوایای گوناگون
بگیریم و کل فضای مجازی را چند روزی به تسخیر خبر حضور پربرکت
مسئولین در ورزشگاه علی دائی درآوریم. قربان آن گروه از مسئولین
باید رفت که عاشق عکس های یادگاری و علاقه مند و هوادار و سینه

چاک فضای مجازی و حضور گسترده در آن هستند.
نمرده عزا نگیرید

به دبال استاندار اردبیل که در سال 97 وعده ایجاد 20 هزار شغل را
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داده بود امسال نیز رئیس سازمان جهاد کشاورزی تحقق 10 هزار شغل
در بخش کشاورزی استان را داده است.

کسی نمی گوید شدنی نیست حتما خبرهائی است که چنین ادعائی می شود
ولی امیدواریم که این وعده نیز به سرنوشت قول استاندار دچار نشود

و حداقل امسال این یکی به طور کامل محقق شود.
آدم بخیل و حسودی که نیستیم و به این هم معتقدیم که نباید نمرده
عزا گرفت و پیش از مرگ واویلا کرد ولی از این قبیل وعده مسئولین
آنقدر ناامید شده ایم که ناخودآگاه حساسیت نشان می دهیم.
مگاپروژه های خدابخش ضریب بی اعتمادی به چنین وعده ها را در ما
افزایش داده است. امیدواریم که جهادکشاورزی تا پایان سال به ثمر

رسیدن این وعده را شفاف اطلاع رسانی نماید.
رونق تولید

بهنامجو جوان است . دوست دارد که با موفقیت در اردبیل رزومه
پرباری برای خودش تدارک ببیند. دوندگی ها، بازدیدها و حرف هائی

که می زند اکثرش به دل می نشیند.
تازگی ها گفته است: صرفه جویی و تلاش برای رونق تولیدات اولویت
مسئولان استان است. حرف بدی که نیست ولی آیا همه مدیران چون او
فکر کرده و خواهند کرد؟حالا آمدیم و مدیری این دو مقوله یعنی صرفه
جویی و تلاش را جدی نگرفت آیا با آن نباید برخورد بشود؟ آیا
مدیرانی که از حمایت این شورا و آن مجمع و آن نمی دانم چی چی
طلبان برخوردارند حاشیه امنیت خواهند داشت؟ عده ای در پست ها و
مقام ها کنگر خورده اند و لنگر انداخته اند رسیدگی به عملکرد آن
ها و میزان موفقیت شان در اولویت های استان بیشتر و بیشتر باید

حساسیت به خرج داد.
بازار داغ گردشگری

این روزها بحث توسعه استان روی کاکل گردشگری می چرخد. خلاصه هر
استانداری که در اردبیل قبول مسئولیت کرده با توجه به سفارش گروه
مشاوران و آگاهی های خود، درمان دردهای توسعه و پیشرفت را در یکی
دو محور خلاصه کرده اند. گردشگری، صنعت، کشاورزی و … از زمان
تشکیل استان مطرح بوده و بهنامجو هم بعد از شروع به کار از این

که گردشگری محوریت توسعه استان باشد تلاش کرده است.
امروز اکثر اقدامات را به گردشگری ربط می دهند و مانور زیادی بر
روی آن انجام می پذیرد. امیدواریم همه خواب هایی که برای گردشگری

استان دیده شده به موقع تعبیر شوند.
در ادامۀ می شود می شود هائی که در حوزه گردشگری گفته می شود
تازگی ها مدیر کل میراث به توریسم درمانی و توسعه آن نیز اشاره
کرده و گفته است: توریسم درمانی استان، متناسب ظرفیت ها و



توانمندی های موجود با هدف جذب گردشگران خارجی توسعه می یابد.
این هم در ردیف وعده ها قرار می گیرد و ما هم از خدامون است که
گردشگری به کمک توسعه استان بیاید. اگر نظری غیر از این هم داشته
باشیم نباید حرفی بزنیم. چرا که از قدیم گفته اند: تو شهر نِی
سوار ها باید سوار نِی شد. وقتی همه شعار گردشگری گردشگری سر می

دهند چرا ما چنین نکنیم.
مدیران ریاست طلب

کریمی نماینده مردم اردبیل، نیر ، نمین و سرعین در تازه ترین
سخنان به یکی از مهم ترین مسائل جامعه اشاره کرده و گفته است:
متأسفانه هنوز برخی مدیران با سند سازی کذایی حاضر به دل کندن از

میز ریاست نیستند.
کشف جدیدی که با شنیدن آن همه انگشت تعجب به دهان می مانند و
هزاران آفرین و احسن نثارش می کنند و از شهامتی که به خرج داده
تقدیر می کنند. اما در میان هلهله ها و تعریف ها و تمجید ها برخی
ها هم می پرسند که چرا حالا؟ بعد از گذشت این همه مدت و در ماه
های آخر نمایندگی، مدیران سند ساز چهره می شوند و چرا سرپوشیده و
سر به مهر و با کنایه.مدیران سند ساز ِ دل نکن از مدیریت که جزء
اسرار مگو نیست که نماینده مردم سربسته در مورد آن ها سخن می
گوید. نماینده و با احتیاط حرف زدن و پرده بر روی واقعیت ها
کشیدن؟ بعیده و نماینده ما نیز مطمئنا باید حرف بزند و عاشقان و
سینه چاکان میز ریاست و مدیریت را به جامعه معرفی بکند.می گویند
راز چیزی است که بلای آن در محافظت است و هلاک آن در افشا. ولی این
ضرب المثل در مورد نمایندگان ما در مجلس صدق نمی کند. می گویند و

اقشا می کنند مدیران خوش نشین و آن هایی را که سند ساز هستند.


